
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 4 / 2024 08. 04. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Tomčan Viliam, Ing. et Ing., Blaha Jan, Janáková Irena, Mgr., Černohouz Luboš, Obšilová
Věra, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková Alena, Voráč Jan, Kikal Jan

Omluveni: Baláš Josef

Hosté: zástupce MPO p. Dostál, Michaela Zapletalová (Žajglová)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Informace o výsadbě na trojúhelníku

1.2 Informace o vysazení ovocných stromů

1.3 Zhodnocení velikonočních dílen

1.4 Zhodnocení akce Ukliďme Nedvězí

1.5 Příprava akce Pálení čarodějnic

1.6 Informace o Nedvězských slavnostech 2024

1.7 Oprava části komunikace Jilemnického

1.8 Jednání s ŘSD k odhlučnění dálnic D46 a D 35

1.9 Rúzné
Usnesení:

Návrh programu byl přijat
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO p. Dostála
pí. Fišerová podala informaci k neoprávněnému využití kontejnerů na domovní odpad dne 7.4.2024 u Jednoty.
Prosíme o využití kamerového systému a podáíní informace o řešení případu.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Měření rychlosti vozidel v ulici Štúrova a Jilemnického - Předáno

Starší požadavky



Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Ořez thůjí u vchodu na hřbitov - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Průběh výsadby  na Trojúhelníku
KMČ provedla zhodnocení postupu prací na výsadbě trojúhelníku, dodavatel provedlo výsadbu třešňové aleje,
realizaci hodnotí KMČ jako velmi zdařilou. 
V letošním roce jse připraveni na další doplnění výsadby z titulu plánovaných náhrad  - zajišťuje Odbor životního
prostředí MMO

5.2 Informace o výsadbě ovocných stromů
KMČ zajistila další výsadbu ovocných stromů třešní a aronií na cyklostezce a za budovou Jednoty. Žádáme
občany o pomoc při zajištění závlahy u nové výsadby. Poděkování za pomoc při výsadbě náleží Janu Kikalovi a
rodině Balážových, kteří neprodleně přiložili ruku k dílu.

5.3 Zhodnocení Velikonočních dílen
KMČ zhodnotila akci velikonoční dílničky. Akce se zúčastnilo přes 100 zájemců, akce byla velmi dobře
zorganzovaná, zájemci se naučili plést pomlázky, zdobit velikonoční vajíčka a velikonoční ozdoby. Za pořádání
děkujeme Ireně Janákové, restauraci Na Hřišti a SFK Nedvězí.  Přímo na akci se podílelí TOM TUŘI pod
vedením Soni Rokytové, pí. Suchomelová, T. Kopecký, Z. Soušek  Děkujeme. Zvláštní dík náleží manželům
Voráčovým, za zajištění dovozu a přípravy proutí a koordinaci akce.

5.4 Zhodnocení akce Ukliďme Nedvězí
Akci již tradičně zaštítil Jan Voráč a i letos měla solidní ohlas, aktivně se zúčastnilo 18 "dobrovolníků", kteří
naplnili 16 pytlů odpadky. Všem účastníků a opět manželům Voráčovým náleží poděkování všecvh občanů naší
městské části. Zároveň žádáme občany o vyšší ohleduplnost a snahu o dodržování čistoty na veřejných
prostranstvích.

5.5 Příprava akce Pálení čarodějnic
Dne 27.4.. proběhne v areálu fotbalového hřiště tradiční pálení čarodějnic. Do organizace akce se aktivně
zapojily členky KMČ Eva Bulvová a Věra Obšilová - příprava loutky, Jan Kikal a Jan Blaha dodání dřeva a
zajištění pagody. Restaurace na hřišti uhradí večerní diskotéku pro děti a následně dospělé. Všem velmi
děkujeme.

5.6 Informace o Nedvězských slavnostech 2024
Dne 8.6. proběhne další ročník Nedvězských slavností. Detailní program bude zveřejněn v květnu. Již nyní se
vščak účastníci mohou těšit na Petr Spálený Tribute, živou hudbu a zpěvačku do večerních hodin. Program
připravují společně KMČ, SFK Nedvězí, TOM TUŘI a restaurace Na Hřišti.

5.7 Oprava části ulice Jilemnického
Předseda KMČ informoval  o připravované rejonstrukci asfaltového krytu části ulice Jilemnického v úseku od
ulice Prašná po ulici Peckova. Po dohodě se Správou silnic proběhne tato akce v průběhu července.

5.8 Jednání s ŘSD o odhlučnění dálnic D46 a D 35
Předseda KMČ informoval o probíhajícím jednání s ŘSD ve věci výsadby a dosadby jehličnanů v úsecích podél
dálniční křižovatky D46/D35. Výsadbou by došlo ke snížení hlukové a prachové zátěže v Nedvězí. KMČ
jednomyslně vyjadřuje podporu této akci a žádá o její co možná brzkou realizaci. Při poslední měření hluičnosti
se překročení limitu hluku nedosáhlo pouze v rámci nepatrné tolerance, v mezidobí došlo k posunu limitů.
Žádáme ŘSD o věnování pozornosti tomuto pro občany Nedvězíá důležitému bodu.

Usnesení:
KMČ plně podporuje zajištění výsadby a dosadby jehličnanů v úseku křižovatky dálnic D46 a D35

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.9 Rúzné
Přsedseda KMČ informoval o aktuálním stavu čerpání prostředků z jednotlivých rozpočtů
Předseda KMČ informoval o zadfání opravy úseku 57 m spojovací uličky Jilemnického/Prašná a zadání opravy
svodu dešťových vod od stodoly pí. Šmardové
p. Černohouz informoval o záměru p. Nykla, který zastupuje neziskovou organizaci Za sklem o pořádání dne pro
autistické děti v prostorách dětského hřiště. KMČ bere tuto informaci na vědomí.
p. Černohouz informoval také o připravované rekonstrukci kapličky. V letošním roce bude zapotřebí zajistit
provizorní opravu poškozených šifrů a zabránit tím pronikání vlhkosti do objektu.
KMČ žádá o zajištění opravy laviček na hřbitově v Nedvězí s tím, že přenášíme žádost starších občanů o
zvýšení sedací plochy tak, aby bylo pro seniory usnadněno usedání a vstávání.



 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Oprava laviček na hřbitově v  Nedvězí

KMČ žádá o zajištění opravy laviček na hřbitově v Nedvězí s tím, že přenášíme žádost starších občanů o
zvýšení sedací plochy tak, aby bylo pro seniory usnadněno usedání a vstávání seniorů.

2 Oprava laviček na hřbitově v  Nedvězí

KMČ žádá o zajištění opravy laviček na hřbitově v Nedvězí s tím, že přenášíme žádost starších občanů o
zvýšení sedací plochy tak, aby bylo pro seniory usnadněno usedání a vstávání seniorů.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 14. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Zapsal/a:
Tomčan Viliam, Ing. et Ing.

Ověřil/a:
Ovečková Alena


